

建立我們屬靈的家

使徒行傳 6:1-7

李克強牧師

引言:什麼是我們教會的特質?

(I) 第一代教會的榜樣

(II) 教會的第一個挑戰

(III) 我們當如何行?

(A) 知道我們教會的特質

(B) 知道你愛教會的什麼

(C) 歡喜快樂的一起建立

結論:讓我們忠心的照著聖經的教導建立合神心意的教會。願我們因有神的愛與聖靈的大能,在這專顧自己且親情淡薄的世代成為家庭的榜樣,成為教會的榜樣。

分享與討論

- 1) 從今天的信息,你學習到什麼聖經真理?
- 2) 從今天的信息,你對我們教會在那方面有更清楚的認識?
- 3) 你最喜歡我們教會什麼,如何可使它更好?
- 4) 對教會目前狀況你有什麼建設性的建議?

Building our spiritual home

Acts 6:1-7

Rev. Albert Li

Introduction: What are the characteristics of our church?

(I) Good examples from the first-generation church

(II) Church's first challenge

(III) What should we do?

(A) Know the characteristics of our church

(B) Know what you love about our church

(C) Joyfully build together

Conclusion: Let us faithfully follow God's will to build a church according to the teachings of the Bible. In a society that is increasingly self-focused and individualistic, may we, with the love of God and the power of the Holy Spirit, become a model for the family and the church.

Share and Discussion:

- 1) What biblical truths have you learned from today's message?
- 2) In which area do you have a better understanding of our church?
- 3) What do you like best about our church and how can it be better?
- 4) Do you have any constructive suggestions for the current situation of our church?